
 
 

  خداوند بخشايشگر مهربانبه نام 

  (نشست مشترك با رياست محترم دانشگاه) نشست از دور پنجم دهميندوازصورتجلسه 

در محل  ١٥/٠٥/٩٧روز دوشنبه مورخ  ١٠جلسه هيات مديره كانون صنفي اعضاي هيات علمي دانشگاه رازي در ساعت 

 عيت معاونانمو همچنين حضور رياست محترم دانشگاه در با حضور اعضا گاه دانش رياستجلسه حوزه سالن جلسات 

  . رار گرفتقمورد بحث و بررسي سايل روز مبرخي در اين جلسه تشكيل گرديد. آموزشي، پژوهشي و اداري مالي 

  دستور جلسه : 
  بررسي مسايل روز -١

  مصوبات : 

شست نشاره به گاه با ادر ابتداي نشست و پيش از ورود به دستور نشست حاضر، معاونت محترم پژوهش و فناوري دانش - ١

ه جلسه ربه نحوه ادا اعضاي هيات علمي دانشگاه با هيات رييسه دانشگاه به ميزباني كانون صنفي، ٩٦عمومي اسفندماه 

ي قائل رزش والايتقدين ابراي نقد و من ،برخورداري از روحيه نقاديمذكور اعتراض نمودند. ايشان اظهار داشتند كه ضمن 

ده اختصاص دا شود نيز زمان كافي جهت ارائه پاسخهستند، ليكن لازمه نقد كردن آن است كه به كسي كه از او نقد مي

لات عم از سوا(ا وريشود. اين در حالي است كه در نشست ياد شده، همه سوالات و ابهامات حضار در حوزه پژوهش و فنا

نون مديره كا رود هياتشفاهي يا كتبي) مطرح گرديد ولي فرصت پاسخ به معاونت پژوهش و فناوري داده نشد. انتظار مي

ي نه را براود زميضمن پذيرش مسئوليت برگزاري جلسه ياد شده، در راستاي صيانت از جايگاه عالم و شان همكاران خ

  د. انجام گفتگوي منصفانه فراهم نماي

  هيات مديره كانون صنفي : مطالب مطرح شده توسط 

في معاونت نج ركتداعضاي هيات مديره كانون صنفي ضمن پذيرش گلايه مطرح شده توسط آقاي جلسه ادامه در  - ٢

ا اهد كرد تلاش خومحترم پژوهش و فناوري دانشگاه، اظهار داشتند كه گفتگو نعمت بزرگي است و حتما كانون صنفي ت

  زمينه را براي انجام گفتگوهاي تخصصي فراهم نمايد. 

 است محترمري ده و ازتان اسلام آباد غرب اظهار تاسف نموسشوراي اداري شهرر كانون صنفي از وقايع پيش آمده د - ٣

  ي نمايد. خواهد كه موضوع را در بسترهاي قانوني موجود و در قالب صيانت از جايگاه دانشگاه پيگيردانشگاه مي

 يه مديريتاصل اول كانون صنفي اعضاي هيات علمي با درك شرايط دشوار كشور در مقطع كنوني، دانايي محوري را - ٤

ت و حليل موضوعاتكمك به مسئولين در بررسي و تخصصي مختلف براي  هايبحران دانسته، آمادگي خود را در حوزه

  نمايد. تصميم سازي اعلام مي



 
 

  

ت اندك با رفع مشكلاخواهد نمود تا  و كانون صنفي تلاش استها دستاورد بزرگي انتخاباتي شدن روساي دانشكده - ٥

محترم  يات رييسهاز هردارد. بدر اين مسير گام بيش از پيش موجود، و ضمن محترم شمردن اختيارات رياست دانشگاه 

  ايد. ي ياري نمموكراسرود استقلال كانون صنفي را محترم شمرده و كانون را در تعميق فرهنگ ددانشگاه نيز انتظار مي

ري گيپرهيز از بكارو  هانهيم و با محكوم كردن بداخلاقياخلاق مداري را به عنوان شعار مديريت دانشگاه ارج مي - ٦

عي وضوعات فرن به ماستانداردهاي دوگانه خواستار اخذ تصميمات به هنگام و تمركز بر موضوعات اصلي به جاي پرداخت

  هستيم. 

تري طره جديبي رونق هيات علمي دچار مخامعيشت نوسانات بازار ارز و جهش تورمي پيش آمده سبب شده است  - ٧

يطه تي كه در حهاي مالي دانشگاهيان، رفاهياود ضمن تسريع در پرداخترگردد، لذا از هيات رييسه دانشگاه انتظار مي

هاي دانشگاه، اركينگاختيارات هيات رييسه قرار دارد مانند مهمانسراي تهران، فروشگاه دانشگاه، تسهيلات بانكي، پ

  ش دهد.را گسترهاي رفاهي تابستاني، هتل آپارتمان (مشهد، كيش، شمال)، آسفالت پرديس كشاورزي و ... برنامه

   .ندي هستمقتض و اخذ تصميم ازمند توجه بيشتريو ن ي قرار دارندو نامشخص هاي دانشگاه در وضعيت نامناسببورسيه - ٨

  هيات رييسه دانشگاه : مطالب مطرح شده توسط 

د هاي علمي بايحيطمدامه جلسه رياست محترم دانشگاه گفتگو و مشورت خواستن را سنت مباركي دانستند كه در در ا - ٩

شكل  ند، گفتگوظر باشنبا غلظت و ظرفيت بالاتري دنبال گردد. ايشان اظهار داشتند كه اگر اصحاب گفتگو هم فكر و هم 

صاف و ها، رعايت انيتيد، اراده قوي در جهت پاسداري از ظرفنخواهد گرفت؛ بنابراين فرهنگ گفتگو مبتني بر تحمل عقا

  اعتماد به يكديگر گسترش خواهد يافت. 

هاي رهرا در دوت مثبرود همكاران روند تغييرات در ارزيابي عملكرد مديريت دانشگاه انتظار مي دايشان اضافه نمودن - ١٠

شگاه ديريت دانم. اشندبه وار همه مشكلات تلنبار شده قبلي ؛ نه اينكه به دنبال حل معجزمديريتي مختلف دنبال نمايند

اين  خيلي بيش ازر دانشگاه د. ما استهاي جديد هاي بهتر و يا رهيافتپذيراي نقدهاي دلسوزانه مبتني بر ارائه راه حل

  نيازمند گفتگو هستيم. 

انون كانشگاه به ه در قانون جامع مديريت داست دانشگاها اختيار ريموضوع نظرخواهي براي تعيين روساي دانشكدهدر  - ١١

 گيرد و نتيجهميت بلكه در راستاي بهره مندي از نظرات همكاران محترم هيات علمي نظرسنجي صور واگذار نشده است،

نمايد كه اجازه ندهيم، رويه فعلي گردد. مصلحت دانشگاه ايجاب ميلقي ميحد مشاوره و استمزاج تحاصل از آن در 

  نظرخواهي به جريان سازي كشيده شود.  استمزاج و



 
 

  

نوير رسالت خود را در ت رود كهها به عنوان كساني كه آورده فكري دارند انتظار مياز اعضاي هيات علمي دانشگاه - ١٢

لي مطالبه اص رارفع آنها انجام دهند و هدر رفت منابع كشور  هاي وسيع و عميقبا شناسايي و معرفي شكاف افكار عمومي

ه ل دانشگااستقلا خود قرار دهند. پيگيري چنين روندي منجر به احياي نقش مرجعيتي دانشگاه و در عين حال كمك به

منزلت  و. جايگاه هستيم خواهد شد. ما به دنبال رفعت جايگاه هيات علمي از طريق تثبيت كاركردهاي اجتماعي علم و عالم

مشكلات  ول ملي وهم اصلاح خواهد شد. امروز با سقوط ارزش پايشان عتا معيشت اعضاي هيات علمي اصلاح گردد، طبي

كه  ارهاي بزرگكها را مصروف بداريم براي انجام پيش روي بازرگاني بين المللي، شايسته است كه ما دانشگاهيان، همت

قائل  اعضاي هيات علمياي كه همگي براي علي رغم شانيت ويژهخيرات و بركات آن در زندگي مردم ملموس باشد. 

نفي با شود كه انتظار داريم كانون صهستيم، بپذيريم كه نقائص جدي هم در برخي همكاران هيات علمي ديده مي

  . ورزددهد نسبت به رفع آن نقائص نيز اهتمام هايي كه انجام ميخودارزيابي

ود خصي از حق خشرغم اينكه از منظر موضوع پيش آمده در شوراي اداري شهرستان اسلام آباد غرب، علي در  - ١٣

  گذشتم، اما براي دفاع از جايگاه دانشگاه، اقدامات قانوني به عمل آمد. 

در پايان جلسه معاونت محترم اداري مالي دانشگاه گزارش مختصري از اعتبارات جاري دانشگاه ارائه دادند. ايشان  - ١٤

شود. بر عتبارات جاري و اعتبارات عمراني به دانشگاه پرداخت مياظهار داشتند كه اعتبارات عمومي دانشگاه در قالب ا

تواند اعتبارات دانشگاه به هيچ عنوان نمياعتبارات عمراني هر پروژه مختص همان پروژه است و اساس مصوبات قانوني 

ميليارد  ٩٢اين مبلغ  ميليارد تومان است كه از ١١٥جاري نمايد. اعتبارات جاري دانشگاه حدود هاي عمراني را صرف هزينه

شود كه آن صرف پرداخت حقوق و دستمزد كاركنان دانشگاه اعم از اعضاي هيات علمي و اعضاي غيرهيات علمي مي

ميليارد از  ٨پذيرد. انجام مي داري كل خزانه از طريقپرداخت آن به صورت متمركز توسط وزارت امور اقتصاد و دارايي 

 ١٥گردد. از انشجويي اجتناب ناپذير مانند سلف سرويس و اياب ذهاب دانشجويي ميهاي داعتبارات جاري صرف هزينه

ها، هاي پژوهش و فناوري مانند حق التدريس پايان نامهميليارد صرف هزينه ١٠ميليارد مانده اعتبارات جاري دانشگاه 

ز اعتبارات جاري دانشگاه باقي خواهد ماند ميليارد ا ٥شود. نهايتا حدود هاي تحصيلات تكميلي، پژوهانه و ... ميپروپوزال

كه براي تهيه لوازم اداري، پرداخت قبوض، نگهداري فضاي سبز، رفاهيات اعضاي هيات علمي و غيرهيات علمي و همه 

) و يكنواخت %١٠٠ساير امور اجرايي دانشگاه هزينه خواهد شد. اين در حالي است كه اعتبارات دانشگاه بطور كامل (

ها و اعتبارات دانشگاه گردد اين شرايط محقق نگردد%) تخصيص يابد؛ حال آنكه تنگناهاي مالي معمولا سبب مي ٨(ماهيانه 

  . هاي خارج از موعد مواجه گرددبا عدم تخصيص كامل و پرداخت

  با ذكر صلوات خاتمه يافت. ٢٠:٢٠جلسه در ساعت 


